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Szóbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli kérdést kívánok benyújtani a
Miniszterelnökhöz

Mikor teljesül a szatmári térségnek tett két miniszterelnöki ígéret ?

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ szóban várom .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

A 49-es számú főút forgalma jelentősen megnehezíti a szatmári térségben élő emberek életét .
A csengersimai és a tiszabecsi határátkelőhely irányából minden gépjárműtípusból jelentős
mennyiség halad át a településeken . Első sorban a Csenger - Györtelek közötti szakasz, Kocsord
egész területe, valamint Mátészalka jelentős része kap nagy terhelést . Kocsordon 2006-ban

tízezernél több gépjármű haladt át . Ez a szám 2010-re meghaladta a tizenhatezret .

Az előző két ciklusban többször is azt a választ kaptam, hogy 2014-2017 között legaláb b

megkezdődik a kivitelezés . Ebből azonban semmi sem lett .

Ön a 2016 . év végén Szatmárnémetiben, majd 2017 . május 4-én, Csengerben, a járási tanuszod a

átadóünnepségén is ígéretet tett az M49-es gyorsforgalmi út megépítésére .

A másik ígéret, amelyre feltétlenül emlékeztetnem kell, az a csengeri börtön megépítése .
Teljesen érthető , hogy az irreálisan magas árajánlatok miatt eredménytelenné nyilvánították a
közbeszerzési eljárást és új eljárást kellett lefolytatni . A megismételt eljárás már
eredményesnek bizonyult. Létkérdés a város és a környék számára, hogy 2019-2020-r a

megépüljön a börtön . A pályázatot Csenger Város Önkormányzata három évvel ezel ő tt

megnyerte, és előkészítő munkálatok elvégzésével már eddig is jelent ős összeget fordított a



megvalósításra . A büntetés-végrehajtási intézményrendszer keretei között nyolcvan f ő kezdte
meg a képzést . Többségük a korábbi munkahelyét áldozta fel ennek érdekében .

A börtön megépítésének tehát munkahelyteremtés szempontjából is hatalmas jelentősége lenne ,
nem utolsó sorban pedig az ötszáz fogvatartott elhelyezésére alkalmas intézet számottevően
csökkentené a hazai börtönök túlzsúfoltságát .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Kérdezem tehát Öntől, hogy számtalan ígéret után mikor kezdődik az M49-es
gyorsforgalmi út kivitelezése? Mikorra készülhet el teljesen ?

Mely időpontra épülhet meg a fegyintézet, illetve mikor juthatunk el az M49-esen a
Csengeri börtönhöz?

Várom érdemi válaszát .

Budapest, 2018 . június 27 .
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